

Discount Prescription Cards

Starting Monday, October 2, 2023, all Connecticut residents can sign-up for a prescription discount card at <https://arrayrxcard.com/> Connecticut is the fourth state, in addition to Washington, Oregon, and Nevada, to offer this program. Residents can sign-up regardless of age or income and can expect to save an average 20% on brand-name prescription and 80% on generic drugs. ArrayRx Discount Card is a digital program and requires an email address to enroll. You can print the card to show the pharmacy or show it on your smartphone. Click [here](#) for answers to FAQs.

ArrayRx is aimed at three groups: people on high-deductible health plans, people who are uninsured, and people on Medicare whose prescriptions are not covered. ArrayRx can not be used with insurance, rather it may offer lower prices than insurance provides.

Spanish enrollment form available [here](#).

For other languages [visit](#) or call 800-913-4146.

بطاقات الوصفات الطبية المخفضة

بدءًا من يوم الاثنين 2 أكتوبر 2023، يمكن لجميع المقيمين في ولاية كونيتيكت الاشتراك للحصول على بطاقة خصم الوصفات الطبية على <https://arrayrxcard.com>. كونيتيكت هي الولاية الرابعة، بالإضافة إلى واشنطن وأوريجون ونيفاذا، التي تقدم هذا البرنامج. يمكن للمقيمين الاشتراك بغض النظر عن العمر أو الدخل، ويمكنهم أن يتوقعوا توفير حوالي 20% على الوصفات الطبية ذات العلامات التجارية و 80% على الأدوية العامة. بطاقة خصم ArrayRx هي برنامج رقمي وتتطلب عنوان بريد إلكتروني (إيميل) للتسجيل. يمكنك طباعة البطاقة لإظهارها للصيدلية أو إظهارها على هاتفك الذكي. [انقر هنا للحصول على إجابات للأسئلة الشائعة.](#)

يستهدف ArrayRx ثلاث مجموعات: الأشخاص الذين يشتركون في خطط صحية ذات خصم كبير، والأشخاص غير المؤمن عليهم، والأشخاص في برنامج Medicare الذين لا تتم تغطية وصفاتهم الطبية. لا يمكن استخدام ArrayRx مع التأمين، بل قد يقدم أسعارًا أقل مما يوفره التأمين.

استمارة التسجيل الاسبانية متاحة [هنا](#).

للغات الأخرى: <https://arrayrxcard.com/language->

[assistance](#) أو اتصل على 800-913-4146.